
Protokół Nr 3/V/2014 

z posiedzenia III sesji Rady Powiatu Tarnobrzeskiego  

z dnia 22 grudnia 2014 roku 

Proponowany porządek obrad : 

  1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

  2. Przyjęcie porządku obrad. 

  3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

  4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami –  

      informacja Starosty Tarnobrzeskiego. 

  5. Interpelacje radnych. 

  6. Podjęcie uchwał w sprawach : 

a) ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie  

         Powiatu Tarnobrzeskiego w roku 2015. 

b)  powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki  

                Zdrowotnej w Nowej Dębie, 

c)  utworzenia Związku Powiatów Województwa Podkarpackiego, 

d)  przyjęcia statutu Związku Powiatów Województwa Podkarpackiego, 

e)  zasad reprezentacji Powiatu Tarnobrzeskiego w Związku Powiatów Województwa  

                 Podkarpackiego, 

f) zmieniająca uchwałę nr II/12/2014 Rady  Powiatu Tarnobrzeskiego z dnia  

    10 grudnia 2014r. w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki     

    Państwowego Funduszu  Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane    

    przez Prezesa Zarządu Funduszu samorządom powiatowym w roku 2014 na    

    realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i  społecznej, 

g) zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2014 rok. 

   7. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

   8. Zamknięcie obrad sesji.       

 

Ad 1 ). 

Otwarcia sesji dokonał Pan Dominik SZEWC -  Przewodniczący Rady Powiatu 

Tarnobrzeskiego. 

Stwierdził, że w sesji uczestniczy – 14 radnych  - 3 radnych nieobecnych. ( Lista obecności  

w załączenia - zał. nr 1 ) 
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Ad 2 ). 

Przewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego odczytał  porządek obrad.  

Poinformował radnych o piśmie Zarządu Powiatu o zmianę porządku obrad w sposób 

następujący : 

w pkt. 6 pod lit. „g” - zmiana uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2014 rok „ z 

autopoprawką”, oraz dodanie ppktu. „h” - zatwierdzenie planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 

2015 rok. 

Starosta Paweł BARTOSZEK zawnioskował o zdjęcie z porządku obrad dzisiejszej sesji 

projektu uchwały dot. powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zespołu 

Zakładów Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie oznaczonej w porządku obrad lit. „b”. 

Poddany pod głosowanie wniosek został przyjęty jednogłośnie – głosowało 14 radnych – 

wszyscy obecni na sesji. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zaproponowany zmieniony porządek obrad. 

„ZA”  głosowało 14 radnych – jednogłośnie. 

 

Ad 3 ). 

Protokół z posiedzenia drugiej sesji  - został przyjęty jednogłośnie 14 głosów „ZA”. 

 

Ad 4 ).  

Do przedstawienia działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między 

sesjami – upoważniony został prze Starostę  Sekretarz Powiatu Pan Kazimierz BŁASIAK.  

( zał. Nr 2 ). 

Sugestia z poprzedniej sesji radnego Marka OŻGI, aby powrócić do tzw. pierwszych ustaleń, 

aby informację taką przedstawiał na sesjach osobiście Starosta nie została przyjęta i wywołała 

wśród radnych różnice zdań. 

Starosta Paweł BARTOSZEK zaproponował kolejny wniosek aby przegłosować :  czy 

informację ma przedstawiać Sekretarz czy on osobiście? 

„ZA” tym aby informację przedstawiał on osobiście  głosowało 4 radnych, 2 – 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU”, 8 radnych było „PRZECIW” – tym samym zgodnie z 

głosowaniem informacje w dalszym ciągu będzie przedstawiał Sekretarz Powiatu Pan Kazimierz 

BŁASIAK. 
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Ad 5 ). 

Od ostatniej sesji do dnia sesji nie wniesiono interpelacji ani pisemnych ani ustnych. 

Na ostatniej sesji radny Marek OŻGA  wniósł interpelację ustną z prośbą o udzielenie mu 

odpowiedzi na piśmie.   

Odpowiedź pisemna została radnemu udzielona i wysłana poczta, jednak jak twierdzi nie 

otrzymał jej do dnia dzisiejszej sesji. Wręczono mu drugi egzemplarz przed sesją. 

Radny Marek OŻGA stwierdził, że odpowiedź ta nie satysfakcjonuje go w pełni, gdyż zadanie  

o którym wspominał w interpelacji nie zostało ukończone. 

 

Ad 6 ). 

Następny punkt porządku obrad dot. podjęcia uchwał w sprawach : 

a) ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 

Tarnobrzeskiego w roku 2015. 

Z projektem uchwały zapoznała radnych Pani Jadwiga LUBAŃSKA – Kierownik Referatu, 

Zdrowia, Spraw Społecznych i Promocji. 

Opinię pozytywną Komisji do powyższego projektu uchwały przedstawiła Przewodnicząca 

Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Pani Krystyna KOZIEJA. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 14 radnych – wszyscy obecni na sesji.. 

b) – zdjęta z porządku obrad. 

c) utworzenia Związku Powiatów Województwa Podkarpackiego, 

Z projektem tej uchwały jak również dwiema kolejnymi zapoznała radnych Pani Irena 

CIESZYŃSKA- Geodeta Powiatowy. 

Opinię pozytywną komisji przedstawił Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów Pan Jerzy SUDOŁ. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 14 radnych – wszyscy. 

d) przyjęcia statutu Związku Powiatów Województwa Podkarpackiego, 

Opinię również pozytywną Komisji do powyższego projektu przedstawił Przewodniczący 

Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów Pan Jerzy SUDOŁ. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 14 radnych – wszyscy. 

e) zasad reprezentacji Powiatu Tarnobrzeskiego w Związku Powiatów Województwa  

      Podkarpackiego, 
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Opinię pozytywną Komisji do powyższego projektu przedstawił Przewodniczący Komisji 

Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów Pan Jerzy SUDOŁ. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  „ZA” głosowało 14 radnych – 

wszyscy. 

Następna procedowana uchwała dot. zmieniany uchwały nr II/12/2014 Rady Powiatu 

Tarnobrzeskiego z dnia 10 grudnia 2014 roku w sprawie określenia zadań, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przekazywane przez Prezesa Zarządu Funduszu samorządom powiatowym w roku 2014 na 

realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, 

Z projektem w/w/ uchwały zapoznała radnych Pani Ewa KĘDZIERSKA – Kierownik PCPR w 

Tarnobrzegu. 

Po wystąpieniu Pani Kierownik pytań nie było. 

Przewodniczący Komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej Pan Marek ZIĘBA odczytał 

pozytywną opinię do w/w projektu. 

Przystąpiono do głosowania. 

„ZA” głosowało 14 radnych – jednogłośnie przyjęto uchwałę. 

Kolejny projekt uchwały będący przedmiotem dzisiejszych obrad dot. zmiany uchwały 

budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2014 rok z „autopoprawką”. 

Uzasadnienia do w/w projektu przedstawiła szczegółowo Skarbnik Powiatu Elżbieta 

WOJCIECHOWSKA. 

Po wystąpieniu Pani Skarbnik radny Jacek ROŻEK zadał Panu Staroście pytanie dot. wyjaśnia 

pewnych aspektów z projektu gdyż nie dosłyszał wyjaśnień udzielanych przez Skarbnik w pełni 

– chodziło przede wszystkim o zwiększenie planów dochodów i wydatków.  

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik.  

Radny Tadeusz RĘKAS zapytał odnośnie szkół i jakie starania podejmuje Zarząd Powiatu  

odnośnie szkół powiatu ? 

Odpowiedzi udzielił Wicestarosta Krzysztof PITRA. 

Opinię pozytywną do w/w projektu przedstawił Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów – Jerzy SUDOŁ. 

Przystąpiono do głosowania. 

„ZA” głosowało 13 radnych, 1 – „PRZECIW”. 
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Ostatni projekt uchwały dot. zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2015 rok. 

Omówienia tego projektu uchwały dokonał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Adam 

ŁABUDA. Odczytał Protokół posiedzenia Komisji Rewizyjnej na którym to opracowano plan 

kontroli. 

Po wystąpieniu Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej nie wniesiono pytań i uwag. 

Przystąpiono do głosowania. 

„ZA” głosowało 11 radnych, 2 – „WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU”, 1 – „PRZECIW”. 

 

Ad 7 ) 

W sprawach  bieżących i wolnych wnioskach Przewodniczący Rady Powiatu złożył wszystkim 

obecnym radnym i przybyłym gościom życzenia świąteczne, zapraszając ich na przyjęcie 

opłatkowe. 

 

Ad 8). 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu zamknął obrady III Sesji 

Rady Powiatu Tarnobrzeskiego V kadencji. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował: 

   

Andrzej Siedlak 


